
Protokoll fört vid styrelsemöte med Hidingsta IK Onsdag 5 juli 2017 
Närvarande: Mats Fjellner, Jan-Olov Karlsson, Samuel Hansen,  

Robert Nilsson, 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Mats Fjellner öppnade mötet. 

2. Val av sekreterare 
Samuel Hansen valdes till sekreterare. 

3. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 

4. Föregående möte 
Föregående protokoll gicks igenom.  

5. Ekonomi 
Jan-Olov gick igenom budget efter halva året. Vi ligger just nu på 18750 kr minus med en likviditet på ca 
60 000 kr. Vi skulle behöva mer medlemmar för att öka intäkterna.  

6. Läget för lagen 
A-laget började säsongen med ett haltande spel trots stora förhoppningar och ambitioner. Under våren 
har spelnivån höjts och poängen ramlat in. Laget ligger för närvarande sjua med tätkänning.  
B-laget går det också bra för, de ligger tvåa i serien.  

7. Bollskoj 
Vi gör ett nytt försök att få någon att engagera sig. Jan-Olov kollar med David Bruhn om han kan 
ansvara för det.  

8. Revisorer 
Hans Sjöberg har accepterat att vara revisor och Ann-Marie Angelmyr revisorssuppleant vid nästa 
årsmöte. 

9. Faktureringar via laget.se. 
Ordförande föreslår att vi använder laget.se:s faktureringsservice för att få in medlemsavgifter nästa år. 
Styrelsen tycker det låter som en bra idé.  

10. My Beat 
Ordförande tog upp att vi kan tjäna pengar på att sälja telefonabonnemang via My Beat. Styrelsen 
tycker det låter som en god idé och låter Mats kolla vidare på det.  

11. Infoblad till hösten 
Mats ordnar med ett infoblad som vi delar ut i mitten på augusti.  

12. Arbetsdag i början på augusti. 
Vi planerar för en arbetsdag den 5/8. Samuel kollar med Göran Carlsson om att låna skylift för att få upp 
bollnät bakom målen.  

13. Nästa möte  
Ordförande kallar till nästa möte. 

14. Mötet avslutades 
Ordförande avslutade mötet. 

 
 
------------------------------------------------------ --------------------------------------------------------- 
Ordförande Sekreterare  
Mats Fjellner Samuel Hansen  


